
PROTOKOL Nr XX/2016 

Obrad XX Sesji Rady Gnliny KOtUll 


odbytej w dniu 21 marca 2016r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 14°°, a zakonczyly siy 0 godz. 1510. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesji uczestniczylo - 14 radnych tj. 93% ustawowego skladu rady Ilista obecnosci 
w zal,!czeni u do protokolul. 

Porzqdek obrad: 
1. Otwarcie Obrad XX Sesji Rady Gminy. 
2. Wnioski do porz'!dku obrad. 
3. Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
4. Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotun na lata 2016-2026. 
5. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie okreslenia szczeg6lowych warunk6w 

przyznawania i odplatnosci za uslugi opiekuncze oraz warunk6w czysciowego lub 
calkowitego zwolnienia od oplat i trybu ich pobierania. 
7. Podjycie uchwaly zmieniaj,!cej uchwaly w sprawie okreslenia przystank6w 

komunikacyjnych na terenie Gminy Kotun oraz warunk6w i zasad 
korzystania z tych przystank6w. 

8. Sprawozdanie za 2015 rok z realizacji Gminnego Programu profilaktyki 
i Rozwi,!zywania Problem6w Alkoholowych oraz Narkomanii w Kotuniu. 

9. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kotuniu za 2015 rok. 

10. Informacja Przewodnicz,!cej Rady. 

11. Dyskusja i wolne wnioski. 

12.Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 

13.Zamkniycie Obrad XX Sesji Rady Gminy. 


Ad pkt. 1 
Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak otworzyla obrady XX zwyczajnej Sesji Rady 
Gminy Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala obecnych na sesji: radnego 
powiatowego Jana Kucia, W6jta Grzegorza G6rala, Sekretarza Gminy Joanny 
Jydrzejewsk,!, Zastypcy Skarbnika Gminy Agnieszky Chodowsk,!, Kierownika GOPS 
w Kotuniu Gra.zyny Rybak, Kierownika Zakladu Gospodarki Komunalnej w Kotuniu 
Bogdana Kucia, radnych i sohys6w. 



Ad pkt. 2 

Uwag do porz'!dku obrad nie zgloszono. 


Ad pkt. 3 

W ojt poinfonnowal, ze w okresie miydzy sesj ami wydal 10 zarz'!dzen, 

5 postanowien i 386 decyzji. 


Nastttpnie poinformowal, co nastttpuje: 

1. Przygotowano specyfikacjy istotnych warunkow zamowienia na dostawy 

tlucznia do remontu drog gminnych. W kwietniu bydziemy oglaszac przetarg. 
2. Zostaly dostarczone i obecnie s,! montowane poszczegolne elementy 

wyposazenia ci,!gnika do utrzymania drog gminnych. Jutro pracownicy 
ZGK byd,! przechodzic szkolenie w zakresie jego obslugi. Przed swiytami 
bydziemy chcieli juz skorzystac z zamiatarki zamontowanej przy ci,!gniku 
i posprz'!tac ulice w Kotuniu. 

3. Gotowajuzjest dokumentacja techniczna na przebudowy szkoly 
w Koszewnicy. Zostal juz zlozony wniosek 0 wydanie pozwolenia na 
budowy. Jesli chodzi 0 Cisie, to dokumentacja juz mocno zaawansowana 
i liczymy na to, ze w kwietniu bydziemy mogli zlozyc wniosek 
o pozwolenie na budowy. 

4. Komisja Oswiaty, Kultury i Porz'!dku Publicznego na wniosek radnego 
z Nowej D,!browki spotkala siy z przedstawicielami stowarzyszenia, ktore 
chce prowadzic szkoly w Cisiu-Zagrudziu. Zlozyli oni biznesplan dotycz'!cy 
dzialania placowki w przyszlym roku, jednak jest on zbyt ogolny. 
Wojt wspolnie z czlonkami komisji poprosili 0 przygotowanie rzetelnego 
i szczegolowego biznesplanu. Gdy taki zostanie zlozony rozpocznie siy 
dyskusja nad zgod,! na prowadzenie placowki. 

5. Ogloszony zostal konkurs na dzialania sportowe, ktore przekazane zostan,! do 
realizacji stowarzyszeniom sportowym dzialaj,!cym na terenie naszej gminy. 
Rozstrzygniycie nast,!pi na pocz,!tku kwietnia. 

6. Podpisano umowy z wykonawcami audytu do celow zamontowania na budynkach 
urz'!dzen odnawialnych zrodel energii. Ma to zwi,!zek 
z wnioskiem, ktory zostanie zlozony w partnerstwie z innymi gminami. 
Mieszkancy, ktorzy podpisali stosowne umowy mog,! siy spodziewac 
niebawem wizyty specjalistow, ktorzy oceni,! mozliwosc zamontowania 
takich urz'!dzen na ich posesjach. 

7. Przygotowujemy siy do wdrozenia programu rZ,!dowego "Rodzina 500+". 
W naszej gminie sprawami tymi zajmie siy Gminny Osrodek Pomocy 
Spolecznej w Kotuniu. Ustalilismy, ze aby dopomoc naszym mieszkancom 



w skladaniu wnioskow zostanq utworzone mobilne centra przyjmowania 
wnioskow we szkolach na terenie gminy, oprocz Kotunia. 

8. Firma, z ktora mamy podpisanq umowy na odbior odpadow fIe zinterpretowala 
naszq umowy i przysyla instytucjom faktury za odbior smieci. Proszy ich nie 
oplacae i odsylae wystawcy. Nie mogq tego robie, bo za te czynnosci juz 
pobierajq wynagrodzenie od gminy. Ustalone juz zostalo spotkanie 
z wlascicielami przedsiybiorstwa i mamy nadziejy, ze taki problem juz siy nie 
pojawi. Nadal prosimy mieszkancow 0 przekazywanie wszystkich uwag 
dotyczqcych nieprawidlowosci przy odbiorze przez firmy odpadow 
z nieruchomosci. 

Uwag ani pytan nie wniesiono. 

Ad pkt. 4 
Wojt Grzegorz Goral wyjasnil, ze zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Kotun na lata 2016-2026 Sq wynikiem wczesniej podjytych zmian 
w budzecie gminy na 2016 rok. Dotyczq w szczegolnosci umowy zawartej 
z Wojewodztwem Mazowieckim dotyczqcej wdrozenia systemu geoinformacji 
i e-administracji. Miala bye pierwotnie wiyksza kwota wkladu wlasnego, w tej chwili I 


Jzostala ona zmniejszona. I 
Uwag ani pytan nie zgloszono. t 

t 
Przewodniczqca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly i 
Nr XX.139 .2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun 
na lata 2016-2026. 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-14! w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 5 
W ojt wyjasnil, ze zmiany dotyczq wprowadzenia po stronie dochodow 
i wydatkow dotacji na realizacjy programu rzqdowego "Rodzina 500+". 
Kwota ta zostala wstypnie oszacowana i przekazana w cZysci na nasze konto. 
W tej chwili Sq to srodki przeznaczone na wyposazenie stanowiska pracy do obslugi 
programu. Calosciowa kwota bydzie wynikala ze zlozonych wnioskow, jednak 
obecnie okreslono jq w wysokosci 4.496.758 zl. W oswiacie zwiykszono srodki na 
zakup wyposazenia i remont jednej z sal lekcyjnych w Zespole Oswiatowym 
w Kotuniu. Wprowadzono takZe kwotcr 5.000 zl na opracowanie dokumentacji 
technicznej na przebudowy drogi Broszkow-Zeliszew Podkoscielny. Zabezpieczono 
takZe srodki finansowe na zakup dwuletniej licencji programu do obslugi publikacji I 
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aktow prawa miejscowego oraz na wyposazenie pracowni intemetowych w szkolach. 
Szczegoly znajduj~ siy w uzasadnieniu do uchwaly. 

Soltys wsi Pienki Irena Mielczarek zapytala, w jakich szkolach wybudowane 
byd~ nowe pracownie intemetowe. 
Wojt wyjasnil, ze dotyczy to szkol w Bojmiu i Zeliszewie Podkoscielnym. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 

Nr XX.140.20 16 w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie !za-14! w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 

Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kotuniu GraZyna Rybak, ze 

warunki przyznawania swiadczen opiekunczych nie zmieniaj~ siy. Roznica natomiast 

dotyczy odplatnosci za uslugi. Dotychczas stawki za uslugi byly dose wysokie i nasi 

uslugobiorcy po ich oplaceniu niejednokrotnie wystypowali do nas 0 zasilek. S~ to 

osoby schorowane u ktorych znacz~cym wydatkiem s~ zakupy niezbydnych lekarstw. 

Obecnie chcemy ustalie odplatnose na takiej wysokosci, aby wydatki za uslugi 

opiekuncze nie zachwialy bezpieczenstwa finansowego naszych podopiecznych. W tej 

chwili dwie osoby korzystaj~ce z uslug opiekunczych zwolnione s~ z obowi~zku 


platnosci. L~cznie z uslug korzysta obecnie 8 osob. Do pracy z tymi osobami 

zatrudniamy 2 opiekunki. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady Teresa Brusniak poddaia pod glosowanie projekt Uchwaly 
Nr XX.141.20 16 w sprawie okreslenia szczegolowych warunkow przyznawania 
i odplatnosci za uslugi opiekuncze oraz warunkow czysciowego lub calkowitego 
zwolnienia od oplat i trybu ich pobierania. 
Uchwala zostala podjytajednoglosnie /za-14! w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 7 
W ojt Grzegorz Goral wyjasnil, ze kolejny projekt uchwaly dotyczy ustalenia nowego 
przystanku na terenie naszej gminy w miejscowosci Polaki. 

- Wiceprzewodnicz~cy Rady Artur Skwierczynski wyjasnil, ze dotyczy to zmiany 
kursowania autobusu PKS z literk~ "A". Zostaje zlikwidowany przystanek na 
drodze Polaki-Kotun mieszcz~cy siy obok posesji Panstwa Hukowskich. 

http:XX.141.20
http:XX.140.20


I 

,tZmianie ulegla trasa autobusu, ktory obecnie bttdzie jechal przez Polaki do t 
IJozefina i do Kotunia wjedzie od strony ulicy Wiejskiej. j

Soltys wsi Ittki Stanislaw Kukla zapytal Wojta, co dzieje si<t z jego wnioskiem I ,
o wyznaczenie nowego przystanku w L<tkach. 

Wojt wyjasnil, ze Pan soltys dostal juz pisemnq odpowiedz na swoj wniosek. 

Po rozmowach z PKS-em ustalilismy, ze pomittdzy obecnym przystankiem 
 I 
a przystankiem wnioskowanym jest zbyt mala odleglosc, aby go tam 

wyznaczac. 
 t 
Soltys wsi L<tki kontynuujqc swojq wypowiedz stwierdzil, ze obecnie rodzice 
muszq dowozic swoje dzieci do tego przystanku. Dzieci si<t bojq same do niego 
chodzic, bo po drodze biegajq luzem psy, ktore niejednokrotnie obszczekujq ! 
dzieci. 

Radny Grzegorz Kubaj poparl starania soltysa. W tym miejscu jest kawalek 
 I
dobrej drogi i niektorzy rozP<tdzajq si<t na niej ponad dozwolonq prttdkosc. 

tPowinnismy pochylic si<t nad wnioskiem soltysa i moze przeniesc istniejqcy 
przystanek w miejsce 0 ktorym mowi soltys. I 

I 
W ojt stwierdzil, ze rozpocznie rozmowy z mieszkancami na temat przeniesienia 
istniejqcego przystanku autobusowego. 

Wi<tcej uwag ani pytan nie zgloszono. I 
Przewodniczqca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly Nr XX.14 2.2016 
zmieniajqcej uchwal<t w sprawie okreslenia przystankow komunikacyjnych na terenie I 
Gminy Kotun oraz warunkow i zasad korzystania z tych przystankow. 
Uchwala zostala podj<tta jednoglosnie Iza-14, wstrzymalo si<t-l I w glosowaniu I 
Jawnym. I 
Ad pkt. 8 i 

lKierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kotuniu, bttdqca jednoczesnie t 
Przewodniczqcq Gminnej Komisji Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych f 
Grazyna Rybak przedstawila sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu f 

Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych oraz Narkomanii za 2015 f 

~ 


rok. W szyscy radni dostali kopitt tego sprawozdania 

z materialami na sesjtt, zostalo przekazane takZe Przewodniczqcej Rady. 

Poprosila 0 pytania. 
 IRadna Barbara Plichta zapytala, jak liczna jest komisja. 


Referujqca odpowiedziala, ze Gminna Komisja Rozwiqzywania Problemow 
 I 
Alkoholowych liczy 8 osob, w tym: 2 pracownikow GOPS f 
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t 
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w Kotuniu, 2 ksitrzy, po 1 przedstawicielu: policji, grupy AA i grupy AI-anon 
oraz byly radny Rady Gminy Kotun i 1 przedsitrbiorca, jako przedstawiciel 
mieszkancow. 

Witrcej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Ad pkt. 9 

Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kotuniu przedstawila 

sprawozdanie z dzialalnosci GOPS-u za 2015 rok. Kopitr dokumentu radni dostali 

z materialami na sesjtr, jak rowniez Przewodnicz'!ca Rady. 

Poprosila 0 pytania 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Ad pkt. 10 

Przewodnicz'!ca Rady poinfonnowala: 


1. 	 Do konca kwietnia radni powinni zlozyc swoje oswiadczenia maj,!tkowe. 
Druki oswiadczen zostan,! przekazane l,!cznie z materialami na kwietniow,! 
sesJtr· 

2. 	 Do konca czerwca mozna skladac wnioski 0 przyznanie tytulu "Zasluzony dla 
Gminy Kotun". Materialy znajduj,! sitr w BIP-ie 
i w urztrdzie u osoby obsluguj,!cej Radtr. 

Ad pkt. 11 
Radny powiatowy Jan Kuc w imieniu calej Rady Powiatu Siedleckiego oraz 
Starosty zlozyl zyczenia swi'!teczne. 
Soltys wsi Pienki Irena Mielczarek zglosila problem zaniedbanego parkingu 
przy stacji kolejowej w miejscowosci Koszewnica. 
Poprosila 0 jego wyrownanie. Zapytala takze, czy gmina wie cos na temat 
kladzionego swiatlowodu. 
Wojt Grzegorz Goral wyjasnil, ze parking przy torach znajduje sitr we wladaniu 
PKP. Obiecal jednak, ze zwroci na niego uwagtr Kierownika ZGK w Kotuniu. 
Jesli chodzi 0 swiadowod, to jest to siec szkieletowa dla dostawcow internetu 
a nie dla abonentow. Korzystac z niej mog,! finny dostarczaj,!ce internet i rna 
nadziejtr, ze juz wkrotce btrd,! one oferowac internet znacznie lepszej jakosci niz 
obecnie. 
Radny Michal Adamczyk zapytal, na jakim etapie s,! prace zwi,!zane 
z nadaniem nowej numeracji w miejscowosci Grtrzow. 
W ojt wyjasnil, ze ulice juz naniesiono w systemie. Wiem, ze sporo prac juz 
zostalo wykonanych. Stworzona zostala cala dokumentacja, pozostalo tylko 



I 

sprawdzie jq w terenie. Niebawem powinni pokazae siy we wsi pracownicy I
urzydu sprawdzajqcy naniesione punkty adresowe. 

Radny Grzegorz Kubaj poprosil 0 r6wniarky na drogi zwirowe we wsi Lqczka 
 I
i Lyki. 

- W6jt zapytal, czy chodzi 0 drogi gminne. 
Radny potwierdzH. 
W6jt wyjasnil, ze jesli tylko grunt podeschnie na tyle, zeby dalo siy wprowadzie 
na drogy r6wniarky, to pracownicy ZGK bydq sukcesywnie r6wnae te drogi. 
Radny powiatowy Jan Kue wspomnial, ze na terenie Lqczki leZy droga 
gruntowa powiatowa. Przypomina 0 niej ciqgle Panu Staroscie, ale prosi takze . .
o wsparCle gmmy. 

- W 6jt stwierdzil, ze pamiyta 0 tej drodze w rozmowach z Panem Starostq. 
Niestety jak na razie trudno jest ustalie termin jej utwardzenia. 

- Radna Barbara Kwiejda w imieniu mieszkanc6w ulicy Ogrodowej 
w Kotuniu prosi 0 jej naprawienie. Dostarczyla pismo w tej sprawie skierowane 
do W 6jta i do Rady Gminy. 
Soltys wsi Cisie-Zagrudzie KrzysztofTkaczyk poprosil 0 podciycie galyzi 
drzew rosnqcych przy drodze gminnej biegnqcej po poludniowej stronie szkoly. 
Tq drogq juz siy nie da jezdzie, ludzie jezdzq obecnie po prywatnym gruncie. 

- W 6jt obiecal, ze spotka siy w tej sprawie z sohysem wsi na miejscu 
i okreslq potrzeby naprawy tej drogi. Jesli natomiast chodzi 0 ulicy Ogrodowq 
w Kotuniu, to powt6rzy tylko to, co m6wil na spotkaniu zjej mieszkancami. 
W tej chwili nie mamy w budzecie gminy zaplanowanych srodk6w na ten cel. 
Jest to jednak drogajuz utwardzona betonem, a co majq powiedziee mieszkancy 
Kotunia i innych miejscowosci mieszkajqcy przy drogach gruntowych, a tych 
jest nadal na terenie gminy bardzo duzo. 
Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski poprosH, aby zwr6cie uwagy 
firmie odbierajqcej odpady, aby trochy staranniej wykonywali swojq pracy. 
Nie zostawiajq naleZytej ilosci work6w na odpady i worki obecne nie posiadajq 
wiqzan. 
Soltys wsi Broszk6w Grzegorz Olszewski poprosil 0 ustawienie koszy 
betonowych przy przystankach autobusowych. 

-	 W6jt podziykowal za sugestie dotyczqce zbi6rki odpad6w. StwierdzH, ze 
poprzednia firma wywiqzywala siy ze swoich obowiqzk6w poprawnie, 
a obecnie zbi6rka odpad6w jest niedopracowana. Ten problem takZe poruszy na 
spotkaniu z przedstawicielami firmy. 
Radna Barbara Plichta poprosila 0 interwencjy w sprawie odbioru odpad6w z 
cmentarza w Oleksinie. Najpierw firma dose dIu go ociqgala siy z dostarczeniem 
kontenera, teraz natomiast nie mozna siy doczekae na jego wywiezienia. 
W6jt obiecal, ze tq sprawy takze przedstawi na spotkaniu 



z przedstawicielami firmy odbieraj,!cej odpady. 

Glos6w w dyskusji nie zgloszono. Wolnych wniosk6w nie bylo. 

Ad pkt. 12 

Protok61 w poprzedniej sesji zostal przyjyty jednoglosnie/za-141 w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt. 13 

Wobec wyczerpania porz'!dku obrad Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak 

podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji rady. 

Nastypnie zamknyla Obrady XX Sesji Rady Gminy Kotun. 
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